
 

Schriftelijke vragen (art. 36 Rvo) over brandgevaarlijke situatie nieuw te bouwen stadhuis. 

 

Den Helder, 7 augustus 2021 

 

Geacht college, 

 

Naar aanleiding van het krantenartikel in de Helderse Courant van 7 augustus 2021 omtrent 

brandgevaarlijke situatie in het nieuw te bouwen stadhuis, hebben wij de volgende vragen aan het 

college: 

 

1 Hoe kan het dat het college en Zeestad voorbijgaan aan de veiligheid van inwoners? Hoe kan 

 het dat hier concessies gedaan worden aan deze veiligheid? Kunt u aantonen dat dit niet gedaan 

 wordt? Zo ja, hoe? 

2 Hoe kan het toch keer op keer zo zijn dat de raad deze informatie uit de krant moet lezen? Ook 

 hier weer wordt de actieve informatieplicht naar de raad omzeild. Wij willen weten hoe dit toch 

 iedere keer weer komt. Graag een uitgebreid antwoord. 

3 Het rapport dat is opgesteld door experts van de Veiligheidsregio moet inzichtelijk zijn voor de 

 raad. Hoe kan het dat dit niet is gebeurd? Ook hier weer een uitgebreid antwoord. 

4 Tevens vragen wij ons als fractie af, of er een rapportage is gemaakt door een onafhankelijke 

 partij als het gaat om het Arbeidsomstandighedenbesluit. Zo ja, dan willen wij ook dit rapport zo 

 spoedig mogelijk ontvangen. 

5 Als er brand ontstaat, zijn het college en Zeestad zich dan ervan bewust dat de brandweer zeer 

 terughoudend zal zijn het pand te betreden bij brand? Het antwoord hierop van een deskundige 

 van Zeestad is dit is slechts een constatering. Wat vindt het college van deze uitspraak? 

6 Hoe denken het college en Zeestad over ons culturele erfgoed als ik lees dat zij het 

 afbrandscenario voor lief nemen? Stadhuisgebouw 66 staat pal naast de Medemblikkerloods. 

 Brand in deze loods kan overslaan naar het stadhuis. Wij willen hier graag een uitgebreid 

 antwoord op. 

7 Ook hier geldt weer de bereikbaarheid van Willemsoord. Bij verkeersopstoppingen kan het veel 

 langer duren voor hulpdiensten de plek bereiken. De omgeving zal dan zeker hinder 

 ondervinden. Dit kan veel maatschappelijke onrust veroorzaken. Graag een antwoord hoe het 

 college hierover denkt. 

8  De gebruiker dient zich bewust te zijn van de risico’s die kunnen ontstaan. Nemen het college 

 en Zeestad deze vraag in overweging om maatregelen te treffen die deze risico’s beperken? 

9 Is het college op de hoogte van de wetgeving omtrent het Arbeidsomstandighedenbesluit, en 

 voldoet het ontwerp van het nieuwe stadhuis volledig aan deze wetgeving? 

10 Het Arbeidsomstandighedenbesluit wordt niet door de Veiligheidsregio gecontroleerd. De 

 Veiligheidsregio controleert en geeft daarnaast een dringend advies wat raadzaam is op te 

 volgen. Waarom hebben Zeestad en het college deze advisering niet overgenomen? 

 

Met een vriendelijk groet, 

   

Namens de fractie Senioren Actief Den Helder en omstreken 

Carla van Driesten  

               


